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 ПРОТОКОЛ №57 
 

Днес, 25.08.2022г. от 13:30 часа се проведе редовно заседание на ОбС Априлци. 

Присъстват: Стелиян Нунев, Даниела Петкова, Деница Николова, Димитър 

Кокошаров, Иван Якимов, Начо Начев, Младен Колев, Пепа Колева, Петко Павлов, 

Събчо Лалев, Тотю Ненов  

Присъстват още: Инж. Тихомир Кукенски – Кмет на община Априлци, 
Владимир Станев – кметски наместник с. Велчево, Росица Дочева - кметски наместник 

с. Драшкова поляна, Ваня Иванова – Секретар на община Априлци, Ренета Матева - 

Директор на дирекция „ФСДАПИО”, Йонета Колевска – Директор на СУ „Васил 

Левски“, Стелияна Маринова – гл. счет. на СУ „Васил Левски“, Северина Лозанова – 

юрист на община Априлци 

 

 С. Нунев: Уважаеми общински съветници, уважаеми г-н кмет, уважаеми 

кметски наместници, уважаема администрация, гости, откривам редовното заседание 

на Общински съвет Априлци на 25.08.2022г. Присъстват 9 общински съветници.  

    

 С. Нунев: Зачитам проекта за дневния ред:  

  
1. Предложение ДП-370/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1005/27.07.2022г. от Радослава Янкова 

Мавродиева. 

 

2. Предложение ДП-371/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с вх. №1256/08.08.2022г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2022/2023г. 

 

3. Предложение ДП-376/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализацията на бюджета на община Априлци за 2022г. 

 

4. Предложение ДП-375/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализация на поименния списък и разчета за финансиране на 

капиталовите разходи през 2022г. с целева субсидия за капиталови разходи от 

Републиканския бюджет и собствени средства. 

 

5. Предложение ДП-374/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на застроен урегулиран поземлен имот с идентификатор 

52218.547.703 – частна общинска собственост. 

 

6. Предложение ДП-367/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отдаване под наем на обособена част от 2 кв. м. в сграда с 

идентификатор 52218.530.282.2. 

 

7. Предложение ДП-368/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Дерегистрация /бракуване/ на автомобили – частна общинска 

собственост. 

 



 2  
 
 

8. Предложение ДП-369/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Почистване на път – публична общинска собственост. 

 

9. Предложение ДП-372/12.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Определяне на механизъм за разпределение по критерии и 

показатели за предоставяне на субсидиите на територията на Община Априлци, 

осигуряващ равнопоставеност между превозвачите. 

 

10. Предложение ДП-373/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на стояща дървесина на корен от горските територии – 

собственост на Община Априлци. 

 

11. Обсъждане на възникналите проблеми с електрическото захранване в гр. Априлци. 

 

12. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

     С. Нунев: Имате ли допълнения към дневния ред? Заповядайте, г- н Кукенски. 

 

     Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, уважаеми гости, искам да внеса 1 ново предложение: 

  

           - Предложение ДП-377/25.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Отдаване под наем на помещение №8 с площ от 17 кв. м., 

находящо в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 52218.530.279.1. 

  

     С. Нунев: Имате ли други допълнения към дневния ред? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-377/25.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Отдаване под наем на помещение №8 с площ от 17 кв. м., 

находящо в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 52218.530.279.1, да влезе в 

дневния ред като точка 12: 

 

Гласували общо 9 общински съветници 

                 9    „за” 

0 „против” 

0 „въздържали се” Приема се. 

 

      Влиза Д. Кокошаров. 

 

 С. Нунев: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред с 

направеното  допълнение: 

 

                      Гласували общо 10 общински съветници 

10      „за”  

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 
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С това гласуване ОбС прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-370/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1005/27.07.2022г. от Радослава Янкова 

Мавродиева. 

 

2. Предложение ДП-371/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с вх. №1256/08.08.2022г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, 

относно разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 

дофинансиране през учебната 2022/2023г. 

 

3. Предложение ДП-376/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализацията на бюджета на община Априлци за 2022г. 

 

4. Предложение ДП-375/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализация на поименния списък и разчета за 

финансиране на капиталовите разходи през 2022г. с целева субсидия за 

капиталови разходи от Републиканския бюджет и собствени средства. 

 

5. Предложение ДП-374/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на застроен урегулиран поземлен имот с 

идентификатор 52218.547.703 – частна общинска собственост. 

 

6. Предложение ДП-367/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отдаване под наем на обособена част от 2 кв. м. в сграда с 

идентификатор 52218.530.282.2. 

 

7. Предложение ДП-368/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Дерегистрация /бракуване/ на автомобили – частна 

общинска собственост. 

 

8. Предложение ДП-369/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Почистване на път – публична общинска собственост. 

 

9. Предложение ДП-372/12.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Определяне на механизъм за разпределение по критерии и 

показатели за предоставяне на субсидиите на територията на Община 

Априлци, осигуряващ равнопоставеност между превозвачите. 

 

10. Предложение ДП-373/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на стояща дървесина на корен от горските 

територии – собственост на Община Априлци. 

 

11. Обсъждане на възникналите проблеми с електрическото захранване в гр. 

Априлци. 

 

12. Предложение ДП-377/25.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отдаване под наем на помещение №8 с площ от 17 кв. м., 

находящо в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 52218.530.279.1. 
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13. Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-370/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Заявление с вх. №1005/27.07.2022г. от Радослава Янкова 

Мавродиева. 

 

            С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

 

Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, уважаеми гости, предложението е относно Заявление с вх. 

№1005/27.07.2022г. от Радослава Янкова Мавродиева. Става въпрос за 

освобождаването от месечна такса за храна в Средно училище „Васил Левски – гр. 

Априлци дъщеря и Димона Петрова. 

 

С. Нунев: Моля председателят на Постоянната комисия по бюджет, финанси, 

образование, икономическо развитие, евроинтеграция, здравеопазване, култура, 

религия, социални дейности и международни връзки към ОбС Априлци,  г-жа Колева, 

да представи становището на комисията. 

  

 П. Колева: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н кмет, уважаеми гости, становището на комисията – гласували 4 /четири/ общински 

съветници, от които четири гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  

комисията не подкрепи предложението. 

 

С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Няма. В режим на 

гласуване сме, Предложение ДП-370/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на 

община Априлци, относно Заявление с вх. №1005/27.07.2022г. от Радослава Янкова 

Мавродиева: 

 

                                Гласували общо 10 общински съветници 

 10     „за” 

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №468 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет Априлци 

РЕШИ: 

Освобождава от месечна такса за храна Димона Мирославова Петрова в 

Средно училище „Васил Левски” - гр. Априлци, за периода от 15.09.2022 г. до 

края на учебната 2022/2023 г. 

 

 Влиза С. Лалев. 

 



 5  
 
 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-371/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с вх. №1256/08.08.2022г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2022/2023г. 

 

 С. Нунев: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

  Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Доклад с вх. №1256/08.08.2022г. от Йонета Василева 

Колевска – Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно 

разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през 

учебната 2022/2023г. Предлагам Ви следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от Наредба 

за финансиране на институциите в предучилищното и училищното образование, 

Общински съвет Априлци 

 
 РЕШИ:  
 

Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в I, III, V,VI, IX, XI, XII 

клас за учебната 2022/2023 г. в СУ „Васил Левски”- гр. Априлци с общ брой 34 

ученици. 

 

          С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

 П. Колева: Дискутира се, че е необходимо да изслушаме директора на 

училището, тъй като искаме да се запознаем с това дали съществуват ли проблеми. 

Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, от които пет гласа 

„за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи предложението. 

   

С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? 

 

П. Колева: Предлагам да дадем думата на директора на училището, за да получим 

информация за учебното заведение преди началото на учебната година. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме да дадем думата на директора на СУ „Васил 

Левски”- гр. Априлци – г – жа Колевска: 

 

 Гласували общо 11 общински съветници 

11      „за” 

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 

 

Й. Колевска: Благодаря Ви. Уважаеми г-н председател, уважаеми общински 

съветници, уважаеми г-н кмет, това, което съм искала да кажа е в доклада, който съм 

предоставила. Виждам, че е разгледано на заседанието на комисията. Нещата не са 

много добри. Не успяхме да сформираме паралелка за 8 – ми клас. След дълги опити, 

целият екип от учители не успяхме да съберем  необходимия брой ученици. Това няма 
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да ни спре да открием началото на новата учебна година. Моля за Вашето разбиране и 

съдействие, да бъде подкрепено това предложение. Ако имате нещо конкретно може да 

ме попитате. 34 бр. е недостига на ученици. Ние сме във Вашите ръце дали тези 

паралелки ще бъдат маломерни. Имам обаждане, че ще бъдат записани още 5 деца до 1 

септември, но все още нямам черно на бяло, не мога да говоря с факти. Надяваме се да 

дойдат.  

  

С. Нунев: Колегите по – скоро искаха да разберат след като се намали 

финансирането с този нулев клас, как мислите, че ще се справите. Да не дойде момент 

да се иска отново допълнително финансиране. Ще се справите ли с разходите, които 

трябва да посрещнете? 

 

Й. Колевска: С мен е г-жа Маринова. Тя може да Ви отговори, но аз мисля че ще 

се справим. 

 

С. Маринова: До края на годината ще се справим със сигурност. Имаме 

икономия. Даже бюджетът няма дофинансиране. За другата вече не мога да кажа нищо. 

 

П. Павлов: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н кмет, администрация, гости, радостно е, че са дошли представителите от 

училището, хубаво е когато се касае за такива важни неща, заявителите да присъстват, 

да стане добронамерен разговор. Не ми стана ясно колко пари носи всеки ученик, 

нямането на 8 – ми клас, до какво ще доведе, също така имаше една техническа грешка 

в бройките. Колко пари ще са нужни от общината? Ще трябват ли още допълнителни 

средства, например за отопление и така нататък?  

 

         Инж. Т. Кукенски: Ще се опитам да конкретизирам въпроса, за да е по – лесен 

отговора. Един ученик колко пари носи?  

   

         С. Маринова: Около 2000 лв. 

  

         Инж. Т. Кукенски: Тоест липсата на 8 – ми клас, ако приемем хипотетично, че 

щяха да бъдат поне 10 деца, прави липса от 20 000 лв. Липсата на тези 34 ученици 

прави около 90 000 лв., ако бяха запълнени тези паралелки. Сумата, която трябва да 

задели общината е тази.  

  

С. Нунев: Имате ли други изказвания, въпроси? Няма. В режим на гласуване сме, 

Предложение ДП-371/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Доклад с вх. №1256/08.08.2022г. от Йонета Василева Колевска – 

Директор на Средно училище „Васил Левски“ – гр. Априлци, относно разрешаване 

съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 

2022/2023г.: 

 

                                Гласували общо 11 общински съветници 

11      „за” 

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 
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  С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №469 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 68, ал. 1, т. 1 и ал. 2 от 

Наредба за финансиране на институциите в предучилищното и училищното 

образование, Общински съвет Априлци 

 
 РЕШИ:  
 

Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в I, III, V,VI, IX, XI, 

XII клас за учебната 2022/2023 г. в СУ „Васил Левски”- гр. Априлци с общ брой 34 

ученици. 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-376/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализацията на бюджета на община Априлци за 2022г. 

 

С. Нунев: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

   Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Актуализацията на бюджета на община Априлци за 2022г. 

На основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.21, ал.2 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, във връзка с разпоредбите на чл.51 от Закона за държавния 

бюджет на Република България за 2022 г., с Решение №418, Протокол №48/11.04.2022 

г., Общински съвет-Априлци прие Бюджет 2022 г. 
Съгласно чл. 55 от Закона за държавния бюджет на Република България за 2022 

г. и указания по съставянето и изпълнението на бюджетите на общините и на сметките 
за средства от Европейския съюз за 2022 г. /ФО №3 от 25.03.2022 г./ на МФ ни бе 
предоставена възможност да бъде трансформирана част от целевата субсидия за 
капиталови разходи по чл. 51 от закона в трансфер за други целеви разходи на 
общината за извършване на неотложни текущи ремонти на сгради, публична общинска 
собственост по механизъм, определен с постановлението за изпълнението на 
държавния бюджет на Република България за 2022 г. Във връзка с това в 
първоначалния план в поименния списък и разчета за финансиране на капиталови 
разходи през 2022 г. и в първоначалния бюджет част от целевата субсидия за 
капиталови разходи по чл.51 от ЗДБРБ за 2022 г. бе планирана, като резерв в § 00-98 - 
„Резерв за непредвидени и неотложни разходи“ в държавна Дейност 322 
„Неспециализирани училища, без професионални гимназии“ в размер на 15 000 лв. за 
текущ ремонт - подмяна на улуци на сградата на СУ "Васил Левски", гр. Априлци. 

Отправеното предложение до Министерство на финансите да бъде 
трансформирана част от целевата субсидия за капиталови разходи по чл.51 от ЗДБРБ за 
2022 г. в целеви трансфер за финансиране на разходи за неотложни текущи ремонти на 
сгради, публична общинска собственост в Община Априлци, на основание чл.55 от 
ЗДБРБ за 2022 г. не е одобрено. 

Съгласно чл.43, ал.1 и ал.2 от ПМС №31 от 17.03.2022 г. за изпълнението на 
държавния бюджет на Република България за 2022 г. неусвоените към 31 декември 
2021 г. средства по бюджетите на общините от трансфери по чл.52, ал.1, т.1, буква „а“ 
от ЗПФ, с изключение на тези във функция „Образование“, могат да се разходват през 
2022 г. за делегираните от държавата дейности във всички функции, в т.ч. и за 
капиталови разходи, а реализираните икономии от тези средства към 31 декември 2022 
г. се възстановяват в държавния бюджет в срок до 31 януари 2023 г. 

Във връзка с необходимостта от неотложен текущ ремонт на водосточните 
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тръби и улуците на сградата на СУ „Васил Левски - гр. Априлци, Ви предлагаме да 
бъде извършена вътрешна компенсирана промяна в бюджета на Община Априлци за 
2022 г., от една делегирана от държавата дейност в друга делегирана от държавата 
дейност, като промените да намерят отражение в плана за бюджета за 2022 г., както 
следва: 

 

№ Наименование 

Било 
(в лв.) 

Става 

(в лв.) 
   Разлика 

(+/-) 

А. I. План - приходи (държавни дейности) 0 0 0 
 

Функция Социално осигуряване, подпомагане и 

грижи 

   

 

Дейност 551 Дневни центрове за лица с увреждания 

   

 

§00-98 Резерв за непредвидени и неотложни разходи  
32 000 

 
20 000 

 
- 12 000 

Б. II. План - разходи (държавни дейности) 
0 0 0 

 

Функция Образование 

   

 

Дейност 322 Неспециализирани училища, без 

професионални гимназии 

   

 

§ 10-30 текущ ремонт 0 12 000 
 

(+) 12 000 
 

за подмяна на водосточни тръби и улуци на сграда СУ 

„В. Левски“ - гр. Априлци 

   

 

Всичко: 
  

0 

 

 С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

 Излиза П. Павлов. 

 

 П. Колева: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, 

от които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 

           С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси, предложения? Няма. В режим на 

гласуване сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-376/16.08.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Актуализацията на бюджета на 

община Априлци за 2022г.: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Димитър Кокошаров – „за“ 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 
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Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за” 

 

                                Гласували общо 10 общински съветници 

10     „за” 

0  „против” 

0     „въздържали се” Приема се. 

 

  С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №470 

 

             На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл. 129, ал. 1 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет-Априлци  

 

РЕШИ: 

 

            Одобрява промяна в плана за бюджета за 2022г., чрез вътрешни 

компенсирани промени по съответните параграфи от ЕБК от една делегирана от 

държавата дейност 551 Дневни центрове за лица с увреждания в друга делегирана 

от държавата дейност 322 Неспециализирани училища, без професионални 

гимназии. Промените да намерят отражение в плана на бюджета на Община 

Априлци за 2022 г., както следва: 

 

№ Наименование 

Било 
(в лв.) 

Става 

(в лв.) 
   Разлика 

(+/-) 

А. I. План - приходи (държавни дейности) 0 0 0 
 

Функция Социално осигуряване, подпомагане и 

грижи 

   

 

Дейност 551 Дневни центрове за лица с увреждания 

   

 

§00-98 Резерв за непредвидени и неотложни разходи  
32 000 

 
20 000 

 
- 12 000 

Б. II. План - разходи (държавни дейности) 
0 0 0 

 

Функция Образование 

   

 

Дейност 322 Неспециализирани училища, без 

професионални гимназии 

   

 

§ 10-30 текущ ремонт 0 12 000 
 

(+) 12 000 
 

за подмяна на водосточни тръби и улуци на сграда 

СУ „В. Левски“ - гр. Априлци 

   

 

Всичко: 
  

0 
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ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА 

Предложение ДП-375/16.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Актуализация на поименния списък и разчета за финансиране на 

капиталовите разходи през 2022г. с целева субсидия за капиталови разходи от 

Републиканския бюджет и собствени средства. 

  

 С. Нунев:  Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

  Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Актуализация на поименния списък и разчета за 

финансиране на капиталовите разходи през 2022г. с целева субсидия за капиталови 

разходи от Републиканския бюджет и собствени средства. 

С писмо № ФО-46/11.08.2022 г. на Министерството на финансите за одобряване 
на допълнителни трансфери по бюджетите на общините за 2022 г., Министерството на 
финансите извършва промяна в размера на основните бюджетни взаимоотношения на 
община Априлци с централния бюджет за 2022 г., в т.ч. увеличава бюджетните 
взаимоотношения с централния бюджет и увеличава целевата субсидия за капиталови 
разходи (в §§ 31-13) в размер на 99 200 лв., на основание чл. 1, ал. 5, т. 14.1 от Закона 
за държавния бюджет на Република България (ЗДБРБ) за 2022 г., чл. 51, ал. 2 от Закона 
за публичните финанси, в изпълнение на чл. 1, ал. 1, т. 1 на Постановление № 229 на 
Министерския съвет от 29.07.2022 г. 

Промяната следва да се отрази по бюджета на общината по съответните 
функции, дейности, параграфи и подпараграфи, в съответствие с одобреното от 
общинския съвет разпределение на средствата от целева субсидия за капиталови 
разходи по обекти на строителство и основен ремонт, за придобиване на материални и 
нематериални дълготрайни активи и за проучвателни и проектни работи, включително 
за съфинансиране и за плащания по заеми за капиталови разходи. 

С цел ефективно използване на този финансов ресурс, с оглед изпълнение на 

инвестиционната програма на община Априлци, във връзка с Решение №447, Протокол 

№55/30.06.2022 г. относно закупуване на поземлен имот с идентификатор 

52218.530.655 в гр. Априлци, кв. Ново село в размер на 102 195 лв. и Решение №434, 

Протокол 54/26.05.2022 г. на ОбС - Априлци, относно закупуване на поземлен имот с 

идентификатор 52218.530.565 в размер на 6 084 лв. и вече закупени от община 

Априлци три поземлени имота с идентификатори 52218.530.563, 52218.530.654 и 

52218.530.690 с цел окрупняване на пет имота за предстоящо изграждане на градски 

пазар в Община Априлци, Ви предлагаме: 

- допълнителния трансфер по бюджета на Община Априлци от Министерство 

на финансите в размер на 99 200 лв. да бъде използван за придобиване на поземлен 

имот с идентификатор 52218.530.655, находящ се в гр. Априлци, кв. Ново село, а 

недостига от 2 995 лв. да бъде разплатен със собствени приходи на община Априлци, а 

поземлен имот с идентификатор 52218.530.565 в размер на 6 084 лв., да бъде разплатен 

изцяло със собствени приходи. 

След направен анализ на отчета на бюджета към 31.07.2022 г. се вижда, че 

имаме преизпълнение на част от местните приходи и по конкретно: в § 13-04 - данък 

при придобиване на имущество по дарения и по възмезден начин, при планирани 50 

000 лв. са събрани 74 702 лв. или с 24 702 лв. повече. За целта Ви предлагаме да бъде 

актуализиран плана на бюджета в този параграф от 50 000 лв. на 74 000 лв. и 

промените да намерят отражение в плана за бюджета за 2022 г. и в поименния списък 

на капиталови разходи на Община Априлци за 2022 г, както следва: 
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№ Наименование 

Било 
Целева 

субсидия 
за КР от 

РБ 
(в лв.) 

 
 

Било 
Собствени 
средства (в 

лв.) 

Става 
Целева 

субсидия за 
КР от РБ 

(в лв.) 

 
 

Става 
Собствени 
средства (в 

лв.) 

Разлика 
(+/-) 

А. I. План - приходи (местни 

дейности) 

     

 

§ 31-13 получени от общини 

целеви субсидии от ЦБ за 

капиталови разходи (+) 

346 000 

 

445 200 

 

(-) 99 200 

 

§ 13-04 данък при придобиване 

на имущество по дарения и по 

възмезден начин 

 

50 000 

 

74 000 (-) 9 079 

Б. II. План - разходи (местни 

дейности) 

     

 

Функция VI. Жилищно 
строителство, благоустройство, 
комунално стопанство и 

опазване на околната среда 

     

 
Дейност 619 Други дейности по 
жилищното строителство, 
благоустройството и 
регионалното развитие 

     

 

§54-00 Придобиване на земя 

     

 

“Поземлен имот с 

идентификатор 52218.530.655“ , 

находящ се в гр. Априлци, кв. 

Ново село 

0 0 99 200 2 995 (+) 102 195 

 

“Поземлен имот с 

идентификатор 52218.530.565“ , 

находящ се в гр. Априлци, кв. 

Ново село 

0 0 0 6 084 (+) 6 084 

 
Всичко: 

    
0 

 

 С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

 П. Колева: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, 

от които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 

 Влиза П. Павлов. 

 

  С. Нунев: Имате ли изказвания, предложения, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-375/16.08.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Актуализация на поименния 
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списък и разчета за финансиране на капиталовите разходи през 2022г. с целева 

субсидия за капиталови разходи от Републиканския бюджет и собствени средства: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Димитър Кокошаров – „за“ 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за” 

 

                            Гласували общо 11 общински съветници 

11     „за” 

  0     „против” 

  0     „въздържали се” Приема се. 

 

   С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №471 

      

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и чл. 129, ал. 1 от Закона за 

публичните финанси, Общински съвет-Априлци  

 

РЕШИ: 

  

Одобрява изменение на първоначалния план на бюджета в § 13-04 - данък 

при придобиване на имущество по дарения и по възмезден начин от 50 000 лв. 

на 74 000 лв. и промяна в поименния списък за капиталови разходи на Община 

Априлци за 2022 г., както следва: 

 

№ Наименование 

Било 
Целева 

субсидия 
за КР от 

РБ 
(в лв.) 

 

 

Било 
Собствени 

средства (в 

лв.) 

Става 
Целева 

субсидия 
за КР от 

РБ 
(в лв.) 

 

 

Става 

Собствени 

средства (в 

лв.) 

Разлика 
(+/-) 

А. I. План - приходи (местни 

дейности) 

     

 

§ 31-13 получени от общини 

целеви субсидии от ЦБ за 

капиталови разходи (+) 

346 000 

 

445 200 

 

(-) 99 200 

 

§ 13-04 данък при придобиване 

на имущество по дарения и по 

възмезден начин 

 

50 000 

 

74 000 (-) 9 079 
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Б. II. План - разходи (местни 

дейности) 

     

 

Функция VI. Жилищно 

строителство, благоустройство, 
комунално стопанство и 

опазване на околната среда 

     

 
Дейност 619 Други дейности по 

жилищното строителство, 

благоустройството и 

регионалното развитие 

     

 

§54-00 Придобиване на земя 

     

 

“Поземлен имот с 

идентификатор 52218.530.655“, 

находящ се в гр. Априлци, кв. 

Ново село 

0 0 99 200 
2 995 

 
 

(+) 102 195 

 

“Поземлен имот с 

идентификатор 52218.530.565“ , 

находящ се в гр. Априлци, кв. 

Ново село 

0 0 0 6 084 (+) 6 084 

 
Всичко: 

    
0 

 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-374/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на застроен урегулиран поземлен имот с 

идентификатор 52218.547.703 – частна общинска собственост. 

 

 С. Нунев:  Заповядайте, г-н Кукенски.  

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

гости, предложението е относно Продажба на застроен урегулиран поземлен имот с 

идентификатор 52218.547.703 – частна общинска собственост. 

Община Априлци е собственик, видно от Акт за частна общинска собственост № 
288 от 30.11.2011 г., вписан на 10.12.2012г., под № 197, том 8 дв. рег. № 2541 при 
Служба по вписванията - Троян, на застроен урегулиран поземлен имот с 
идентификатор 52218.547.703, с ТПТ “Урбанизирана”, с НТП “За обект комплекс за 
образование”, с площ от 3 530 кв. м., по КККР на гр. Априлци, кв. Видима, общ. 
Априлци, обл. Ловеч, застроен с: Полумасивна 2 етажна сграда за образование -
Училище, с идентификатор 52218.547.703.1 със застроена площ от 294 кв. м., 
построена през 1925 г., Полумасивна 2 етажна сграда за образование -Училище с 
идентификатор 52218.547.703.2, със застроена площ от 43 кв. м., построена през 1925г., 
Полумасивна 1 етажна пристройка на допълващо застрояване-Тоалетна с 
идентификатор 52218.547.703.3, със застроена площ от 43 кв. м., построена през 1925 
г., Полумасивна 1 етажна пристройка на допълващо застрояване - Кухня и столова, с 
идентификатор 52218.547.703.4, със застроена площ от 130 кв. м., построена през 1957 
г. 

След взето Решение № 430 от Протокол №52/17.05.2022г. на Общински съвет-
Априлци е изготвена Заповед № 161 от 18.05.2022г. на Кмета за стартиране на 
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процедура чрез публичен търг с явно наддаване за продажба на гореописания поземлен 
имот. 

Със Заповед № 175 от 31.05.2022г. на Кмета е назначена комисия, която да 
проведе на 31.05.2022г. от 10:00 часа публичния търг, която от своя страна констатира 
интерес само на един участник, а именно „ДАРИМАР ГРУП” ЕООД, ЕИК 204068132. 
С Протокол от 31.05.2022г. на комисията е определен единствения участник за 
спечелил. На база Протоколното решение е издадена Заповед № 183 от. 01.06.2022г. на 
Кмета определяйки за спечелил „ДАРИМАР ГРУП” ЕООД. 

В определения по заповедта срок не е осъществено плащане на достигната от 
търга сума, както и не се е явил представител на „ДАРИМАР ГРУП” ЕООД за 
сключване на договор. В тази връзка е изготвен доклад от комисията за задържане на 
гаранцията за участие на основание чл. 91 от Наредба за реда за придобиване, 
управление и разпореждане с общинско имущество. 

 
 С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

 П. Колева: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, 

от които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 

  С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси, предложения по тази точка?  Няма. В 

режим на гласуване сме,  гласуването е поименно, Предложение ДП-374/15.08.2022г. 

от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Продажба на застроен 

урегулиран поземлен имот с идентификатор 52218.547.703 – частна общинска 

собственост: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Димитър Кокошаров – „за“ 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за” 

 

                            Гласували общо 11 общински съветници 

11     „за” 

  0     „против” 

  0     „въздържали се” Приема се. 

 

            С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №472 

 

           На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закон за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 35, ал. 1 и ал. 6 от Закон за общинската собственост 

и чл. 29 и чл. 53, ал. 1 от Наредба за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Общински съвет Априлци 
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РЕШИ: 
 
      1. Да бъде продаден чрез публичен търг с явно наддаване застроен 
урегулиран поземлен имот описан по-горе в предложението. 
 
              2. Одобрява доклад за извършена пазарна оценка от 03.05.2022 г. на „Ай 
Си трейд консулт” ЕООД: Доклад № 03052022Lch на ПИ с идентификатор 
52218.547.70 c площ от 3530 кв. м., начин на трайно ползване - „За обект, 
комплекс за образование”, отговарящ на УПИ IX-217A, кв. 60, както и 
построените в него 4 бр. сгради със ЗП от 510 кв. м. и РЗП от 847 кв. м. и определя 
пазарна стойност към дата на изготвяне на оценката /със закръгление/ в размер 
на 121 025 лева /сто двадесет и една хиляди двадесет и пет лева и 00 стотинки/. 

 
              3. Възлага на Кмета на Община Априлци да проведе процедурата за 
продажба чрез публичен търг с явно наддаване на недвижимия имот по т. 1 и 
сключи Договор със спечелилия публичен търг участник. 

 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА 

Предложение ДП-367/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отдаване под наем на обособена част от 2 кв. м. в сграда с 

идентификатор 52218.530.282.2. 

 

 С. Нунев: Давам думата на г-н Кукенски. 

 
 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

Община Априлци е собственик, съгласно акт за публична общинска собственост № 134 

от 13.03.2012 г. вписан на 22.03.2012г. под № 57, том 2, дв. рег. №462/2012г. в служба 

по вписванията Троян, на застроен урегулиран поземлен имот с идентификатор 

52218.530.282, с ТПТ “Урбанизирана”, с НТП “За друг обществен обект, комплекс”, с 

площ от 3 751 кв. м., по кадастралната карта и кадастрални регистри на гр. Априлци, 

кв. Център, общ. Априлци, обл. Ловеч, застроен с: Масивна 2 /две/ етажна 

Административна делова сграда, с идентификатор 52218.530.282.2 със застроена площ 

927 кв. м., построена през 1978 година. 

Проведена е процедура чрез публично оповестен конкурс за отдаване под наем 
на обособена част от 2 кв. м. в сграда с идентификатор 52218.530.282.2, съгласно 
Схема № 1, на 30.11.2021 г. Сключен е Договор на 30.11.2021г. с „Обединена 
Българска Банка” АД за срок от 1 година за периода от 30.11.2021 г. до 30.11.2022г., 
както е изготвен и Протокол за физически монтаж на АТМ - банкомат на 01.12.2021 г. 

В Общинска администрация - Априлци постъпи Молба с вх. № 1015 от 
01.08.2022 г. от Търговска Банка „Обединена Българска Банка” АД - клон Троян за 
допускане до процедура чрез конкурс и сключване на договор за срок от 5 години. 

 Излиза Д. Кокошаров. 

 

С. Нунев: Моля, председателят на Постоянната комисия по териториално и 

селищно устройство, общинска собственост, туризъм, екология и околна среда, спорт, 

обществен ред и сигурност към ОбС Априлци, г-н Колев, да представи становище. 

  

  М. Колев: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н кмет, кметски наместници, уважаема администрация, становището на комисията – 
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гласували 5 /пет/ общински съветници, от които пет гласа „за”, нула „против” и нула 

„въздържали се”, комисията подкрепи предложението. 

 

С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси, предложения?  

 

Д. Петкова: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаеми 

г-н кмет, уважаема администрация, правя отвод по тази точка, тъй като аз съм 

входирала молбата. Бих искала да припомня, че смяната на локацията миналата година 

се дължеше на факта, че собственикът на помещението, в което беше локализиран 

АТМ – а, драстично увеличи  наемната си цена, и това обстоятелство наложи 

преместването му в сградата на община Априлци. За да бъдем в полза на гражданите 

на Априлци и с цел да запазим комфорта и клиентите си, предприехме действия с Ваша 

помощ, уважаеми общински съветници и със съдействието на г-н Кукенски. Основната 

цел е запазване на банкомата, както и избягване на ежегодните процедури в 

следващите 5 години. 

    

С. Нунев: В режим на гласуване сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-

367/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно 

Отдаване под наем на обособена част от 2 кв. м. в сграда с идентификатор 

52218.530.282.2: 

 

Деница Николова – „за” 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за”  

Тотю Ненов – „за” 

                            

                              Гласували общо 9 общински съветници 

  9     „за” 

  0     „против” 

  0     „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №473 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 14, ал. 7 и ал. 8 и чл. 8, ал. 4 от Закона за 

общинската собственост и чл. 16, чл. 70, ал. 1 и чл. 80 от Наредба за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Общински 

съвет - Априлци: 

РЕШИ: 

1. Да бъде отдадена под наем чрез публично оповестен конкурс обособена част от 

2 кв. м. в сграда с идентификатор 52218.530.282.2, съгласно Схема № 1 

неразделна част от решението; 
 

2. Възлага на Кмета на Община Априлци да проведе процедура за отдаване под 
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наем чрез публично оповестен конкурс описаната в т. 1 част от сграда с 

идентификатор 52218.530.282.2, при следните конкурсни условия: 

 
• Предоставената под наем площ да се използва за поставяне на АТМ - 
банкомат; 
• Наемателят да предоставя за целия срок на договора на физически и 

юридически лица услугите по чл. 2 от Закона за кредитните институции; 

• Предложена най-висока месечна наемна цена; 

• Предложен най-дълъг срок за използване за поставяне на АТМ - банкомат. 

 

3. Одобрява Доклад № 02082022 Lch от „Ай Си трейд консулт“ ЕООД - гр. 

Ловеч. 

4. Определя минимална начална месечна конкурсна наемна цена в размер 130,00 

лв. без ДДС. 

 

Инж. Т. Кукенски: Искам да направя едно разяснение. От две години водим 

разговори и с банка ДСК. Искаме да сложим още един банкомат, който да се намира в 

Острец. Оказва се, че от банка ДСК не получаваме същото съдействие, което 

получаваме от ОББ. 

 

С. Нунев: Аз също се опитвам да се случат нещата. Предлагам да се сложи 

банкомат без наем, да предоставим помещение. 

 

Инж. Т. Кукенски: Да. Водихме разговори банкоматът да се постави във фоайето на 

магазина на РПК, покриваме всички изисквания, но от тяхна страна не срещаме 

сериозността, която ние проявяваме. Така че хората, които задават въпроси, трябва да 

се обърнат към банката. 

  

ПО СЕДМА ТОЧКА 

Предложение ДП-368/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Дерегистрация /бракуване/ на автомобили – частна общинска 

собственост. 

  
 С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски.  

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми  г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Дерегистрация /бракуване/ на автомобили – частна общинска 

собственост. 

След Решения на Общински съвет - Априлци №112 от Протокол 

№12/28.05.2020г., №145 от Протокол №17/27.08.2020г., №422 от Протокол 

№50/28.04.2022г. и №450 от Протокол №55/30.06.2022г., Община Априлци реализира 

публични търгове с явно наддаване на автомобили - частна общинска собственост.    

Видно от тях става ясно, че някои от автомобилите не представляват интерес за 

купувачите, а именно: 

- Лек автомобил БМВ 520 И с рег. № ОВ 6787 ВВ; 

- Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ; 

- Автобус Мазда Е 2000 Пикап с рег. № ОВ 9487 АМ; 

- Специален автомобил Мерцедес 310 с рег. № ОВ 9497 АМ; 

- Лек автомобил Пежо 307 2.0 И с рег. № ОВ 5992 АТ; 

- Мотопед Симсон С51В с peг. № ОВ 0807 М. 
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Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ, би могъл да бъде използван за 

части за автомобили, които са в движение и се използват за нуждите на Общината. 

Лек автомобил Пежо 307 2.0 И с рег. № ОВ 5992 АТ може да бъде продаден при 

намаляване на първоначалната тръжна цена. 

Предлагам следния проект за решение. 

          На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет – Априлци 

 

РЕШИ: 

 

1. Да бъдат дерегистрирани /бракувани/ следните автомобили: 

- Лек автомобил БМВ 520 И с рег. № ОВ 6787 ВВ; 

- Автобус Мазда Е 2000 Пикап с рег. № ОВ 9487 АМ; 

- Специален автомобил Мерцедес 310 с рег. № ОВ 9497 АМ; 

- Мотопед Симсон С51B с peг. № ОВ 0807 М. 

 Тук искам да направя корекция на проекта за решение и да добавя в първа 

точка „Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ“. 

2. Да бъде използван за части следният автомобил: 

- Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ; 

3.    Да бъде изготвен нов Доклад за оценка от лицензиран оценител за следния 

автомобил: 
- Лек автомобил Пежо 307 2.0 И е рег. № ОВ 5992 АТ. 

С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

М. Колев: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, от 

които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 

         С. Нунев: Имате ли предложения, изказвания, въпроси? В режим на гласуване 

сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-368/11.08.2022г. от инж. Тихомир 

Кукенски – кмет на община Априлци, относно Дерегистрация /бракуване/ на 

автомобили – частна общинска собственост с направеното допълнение на г-н 

Кукенски: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Иван Якимов – „за“   

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за”  
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                            Гласували общо 10 общински съветници 

10     „за” 

  0     „против” 

  0     „въздържали се”  Приема се. 

 

 С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №474 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, Общински съвет – Априлци 

 

РЕШИ: 

 

1. Да бъдат дерегистрирани /бракувани/ следните автомобили: 

- Лек автомобил БМВ 520 И с рег. № ОВ 6787 ВВ; 

- Автобус Мазда Е 2000 Пикап с рег. № ОВ 9487 АМ; 

- Специален автомобил Мерцедес 310 с рег. № ОВ 9497 АМ; 

- Мотопед Симсон С51B с peг. № ОВ 0807 М; 

- Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ. 

 

2. Да бъде използван за части следният автомобил: 

- Автобус Исузу Класик 27 с рег. № ОВ 3683 АТ; 

3.    Да бъде изготвен нов Доклад за оценка от лицензиран оценител за следния 

автомобил: 

- Лек автомобил Пежо 307 2.0 И е рег. № ОВ 5992 АТ. 

ПО ОСМА ТОЧКА 
Предложение ДП-369/11.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Почистване на път – публична общинска собственост. 

 
С. Нунев: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Почистване на път – публична общинска собственост. 

Община Априлци е собственик на поземлен имот с идентификатор 52218.677.12, 

начин на трайно ползване „За селскостопански, горски, ведомствен път” с площ от 

1234 кв. м. по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Априлци, кв. 

Център, одобрен със Заповед № РД-18-49/31,08.2007г. на Изпълнителния Директор на 

АГКК. 

 В Общинска администрация постъпи Молба с вх. № 966/20.07.2022г. от Делчо 

Бориславов Вълков с намерение да преведе гореописания имот в състояние, което да 

позволи преминаването през него за достигане до собствения му поземлен имот с 

идентификатор 52218.677.19. 

 Със Заповед № 278 от 02.08.2022 г. на Кмета е назначена комисия, която да 

констатира състоянието на поземления имот. С Протокол от 03.08.2022г. на комисията 

е констатирано следното: Гореописания селскостопански път е неизползван 

последните години. Около и над пътя е налична растителност, която е надвиснала над 

него и възпрепятства преминаването. На места се забелязват дупки по самия път, за 

които е необходимо да бъде използвана техника /трактор/, която да приведе пътя в 
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състояние позволяващо безпроблемното преминаване през него. 

 

С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

М. Колев: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, от 

които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 
 С. Нунев: Имате ли предложения, изказвания, въпроси? Няма. В режим на 

гласуване сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-369/11.08.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Почистване на път – публична 

общинска собственост: 

 

Даниела Петкова – „за”   

Деница Николова – „за” 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за”  

 

                        Гласували общо 10 общински съветници  

10      „за” 

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №475 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 8, ал. 1 във връзка с чл. 32 от Закон за опазване на 

селскостопанското имущество, Общински съвет – Априлци 

РЕШИ: 

1. Разрешава почистването на поземлен имот с идентификатор 52218.677.12, 

начин на трайно ползване „За селскостопански, горски, ведомствен път” с площ 

от 1234 кв. м. по Кадастралната карта и кадастралните регистри на гр. Априлци, 

кв. Център. 

 

2. Да бъде сключен Договор за почистване на инфраструктурен обект, което да 

бъде осъществено от заинтересования Делчо Бориславов Вълков за негова сметка 

в полза на Община Априлци. 
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ПО ДЕВЕТА ТОЧКА 

Предложение ДП-372/12.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Определяне на механизъм за разпределение по критерии и 

показатели за предоставяне на субсидиите на територията на Община Априлци, 

осигуряващ равнопоставеност между превозвачите. 

 

С. Нунев: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Определяне на механизъм за разпределение по критерии и 

показатели за предоставяне на субсидиите на територията на Община Априлци, 

осигуряващ равнопоставеност между превозвачите. 

Съгласно изискванията на чл. 57, ал. 1 от Наредбата за предоставяне на средства 

за компенсиране и субсидиране, когато общината се обслужва от повече от един 

превозвач, субсидиите се предоставят въз основа на приет от общинския съвет 

механизъм на разпределение по критерии и показатели за разпределението им, 

осигуряващ равнопоставеност между превозвачите. 

 
С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

М. Колев: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, от 

които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

 

         С. Нунев: Имате ли изказвания, въпроси? Няма. Аз имах въпрос на комисията. Ще 

използвам възможността, че юристката е тук в момента, за да си задам въпроса, защото 

не получих отговор. Аз считам, че този механизъм, който изготвяме, има силата на 

нормативен акт. Създават се определени правила, дали не трябва да бъде друга 

процедурата при вземането на решение? 

 

         С. Лозанова: Становището ми е, че това не е нормативен акт. Ако идеята на 

законодателя е била нормативна, щеше да пише наредба. Общински съвет приема само 

наредби като нормативни актове. Тоест процедурата според мен си е решение на 

Общински съвет, с което се приема този механизъм. Не е нужно обществено 

обсъждане, обявление, няма за какво да се усложняват нещата. 

 

         С. Нунев: В режим на гласуване сме, Предложение ДП-372/12.08.2022г. от инж. 

Тихомир Кукенски – кмет на община Априлци, относно Определяне на механизъм за 

разпределение по критерии и показатели за предоставяне на субсидиите на 

територията на Община Априлци, осигуряващ равнопоставеност между превозвачите: 

 
                   Гласували общо 10 общински съветници 

10      „за” 

  0      „против” 

  0      „въздържали се” Приема се. 
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 С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №476 

 
На основание чл.21, ал.1, т.23 от Закона за местно самоуправление и местна 

администрация и във връзка с изпълнение на разпоредбите на чл.57, ал.1 от 

Наредба за условията и реда за предоставяне на средства за компенсиране на 

намалените приходи от прилагането на цени за обществени пътнически превози 

по автомобилния транспорт, предвидени в нормативните актове за определени 

категории пътници, за субсидиране на обществени пътнически превози по 

нерентабилни автобусни линии във вътрешноградския транспорт и транспорта в 

планински и други райони и за издаване на превозни документи за извършване на 

превозите, Общински съвет – Априлци 

  
РЕШИ: 

 

Определя механизъм за разпределение по критерии и показатели за 

предоставяне на субсидиите на територията на Община Априлци, осигуряващ 

равнопоставеност между превозвачите, съгласно Приложение № 1. 

 
 
ПО ДЕСЕТА ТОЧКА 
Предложение ДП-373/15.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Продажба на стояща дървесина на корен от горските територии – 

собственост на Община Априлци. 

 
С. Нунев: Г-н Кукенски, заповядайте. 

 

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

предложението е относно Продажба на стояща дървесина на корен от горските 

територии – собственост на Община Априлци. 
След съгласуване с РИОСВ-Плевен и одобряване на план извлечение от РДГ - 

гр. Ловеч е извършено маркиране на иглолистна дървесина в подотдел от горската 
територия- собственост на Община Априлци, както следва: 

 
> 125”а”, находящ се в ПИ с идентификатор 52218.974.28 в землището на гр. 

Априлци, кв. Острец, местност ’’Зелениковска поляна”, вид дървесина: 
Бял бор: 
Едра строителна - 393 куб. м, Средна - 188 куб. м, Дребна - 1, Дърва - 19 куб. м. 

На основание чл.4, ал.4 от Наредбата за условията и реда за възлагане 
изпълнението на дейности в горските територии - държавна и общинска собственост, и 
за ползването на дървесина и недървесни горски продукти са определени началните 
тръжни цени въз основа на следния анализ: 

• Сравнителен анализ на цените при продажба на дървесина и недървесни 
горски продукти от други собственици на гори в района на дейност на ТП, 
както и на цените за аналогични продажби в държави от региона; 

С. Нунев: Предполагам става въпрос за държавни предприятия от региона, а не 
държави от региона? 

Инж. Т. Кукенски: Да.  
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С. Нунев: Моля за становището на комисията.  

 

М. Колев: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, от 

които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

  
 С. Нунев: Имате ли предложения, изказвания, въпроси? В режим на гласуване 

сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-373/15.08.2022г. от инж. Тихомир 

Кукенски – кмет на община Априлци, относно Продажба на стояща дървесина на 

корен от горските територии – собственост на Община Априлци: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за”  

 

                        Гласували общо 10 общински съветници 

10      „за” 

  0      „против” 

                                                                   0     „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №477 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 35, ал. 1 и ал. 6 от Закона за общинската 

собственост, чл. 111 и чл. 112, ал. 1, т. 1 от Закона за горите, чл. 4, ал. 4, чл. 46, т. 1, 

чл. 49, ал. 1, т. 1 от Наредба за условията и реда за възлагане изпълнението на 

дейности в горските територии - държавна и общинска собственост, и за 

ползването на дървесина и недървесни горски продукти, чл. 23, ал. 2, т. 1 и ал. 6, 

т. 1 от Наредба за реда за управление на горските територии - собственост на 

Община Априлци, Общински съвет Априлци 

 

РЕШИ: 

  
1.  Възлага на Кмета на Община Априлци да проведе процедура за продажба 

на стояща дървесина на корен чрез публичен търг с явно наддаване и сключи 
договор със спечелилия участник за отдел: 

> 125”а”, находящ се в ПИ с идентификатор 52218.974.28 в землището на гр. 

Априлци, кв. Острец, местност ’’Зелениковска поляна”, вид дървесина: 

Бял бор: 

Едра строителна - 393 куб. м, Средна - 188 куб. м, Дребна - 1, Дърва - 19 куб. м. 

2. Определя начала тръжна цена за иглолистния материал: 
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 Едра стр. I клас -135,00 лв. за пл. м3.; 

 Едра стр. II клас - 120,00 лв. за пл. м3.; 

 Средна строителна - 90,00 лв. за пл. м3.; 

 Дребна - 70,00 лв. за пл. М3.; 

 ОЗМ - 70,00 лв. за пл. м3.; 

 Дърва - 25,00 лв. за пр. м3. 

Всички цени са без ДДС 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА  

Обсъждане на възникналите проблеми с електрическото захранване в гр. Априлци. 

 

С. Нунев: Заповядайте, г-н Павлов като вносител на писмото. 

  

 П. Павлов: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаеми г-н кмет, ще изчета писмото, което искам да бъде изпратено до 

Министерството на енергетиката, Комисията за енергийно и водно регулиране и 

Комисията за защита на потребителите.  

           „В Община Априлци за периода 15.07.22г. – 15.08.2022г. са констатирани над 20 

бр. прекъсвания на електрозахранването за територията на целия град.  

           Местното население и бизнесът са обезпокоени от факта, че това се случва без 

да има видима причина. 

           Моля, да бъде предоставена официална информация, какви са техническите 

причини за изключванията на електрозахранването и какво възнамерявате да 

предприемете за намаляване броя им.“ 

          Има голямо недоволство от гражданите. Аз направих и предложение на кмета, 

охраната на общината със заповед на кмета да направят един дневник и да отбелязват 

всички прекъсвания. От ЧЕЗ често казват, че има само няколко прекъсвания, а те са 

много повече. Един такъв дневник ще свърши много добра работа.  

           Смятам, че тези комисии ще изискат информация за прекъсванията. Има си 

правила за спиране на тока. Не може да се случва постоянно. Надявам се да имаме 

среща с представители на дружествата.  

 

  С. Нунев: Моля за становището на комисията. 

 

  М. Колев: Становището на комисията – гласували 5 /пет/ общински съветници, 

от които пет гласа „за”, нула „против” и нула „въздържали се”,  комисията подкрепи 

предложението. 

   
 С. Нунев: Имате ли предложения, изказвания, въпроси?  

 

Инж. Т. Кукенски: Най – лесно е да се направи дневник, но според мен имайки 

яснота как функционират институциите, доколкото разбирам писмото ще бъде 

адресирано до Комисията за енергийно и водно регулиране и Комисията за защита на 

потребителите. Ние всъщност искаме от комисиите, които контролират 

електроразпределение запад, да ни предоставят информация за електроразпределение 

запад. Според мен писмото трябва да се адресира до електроразпределение запад с 
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копие до институциите, които ги контролират. Иначе си удължаваме пътя за 

информацията. 

 

П. Колева: Ние одобрихме изпращането на това писмо. Последните дни бяха с 

много гърмежи и светкавици, бурно и динамично време, прочетох, че миналата нощ са 

паднали 3000 мълнии за един час. Точно тогава тока не спря. Това е показателно, че 

ние сме обезпокоени не напразно. Токът спира внезапно в спокойни моменти. Ще 

подкрепя това писмо и съм съгласна с кмета да променим получателя. 

 

С. Нунев: Наистина е хубаво да го изпратим директно към 

„Електроразпределителни мрежи Запад“.  Смятам го като предложение. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме, предложението на комисията, да бъде 

изпратено входираното писмо на г-н Павлов, като предлагаме то да бъде изпратено до 

„Електроразпределителни мрежи Запад“ с копие до Министерството на енергетиката, 

Комисията за енергийно и водно регулиране и Комисията за защита на потребителите: 

 

                        Гласували общо 10 общински съветници 

  9      „за” 

  0      „против” 

                                                                   1     „въздържал се” Приема се. 

 

С. Нунев: В режим на гласуване сме, първоначалния вид на писмото от 

вносителя:   

 

 Гласували общо 10 общински съветници 

  1      „за” 

  1      „против” 

                                                                   8     „въздържали се” Не се приема. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №478 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/, Общински съвет - Априлци 

 

 РЕШИ:  

 

Да бъде изпратено официално запитване до 

„Електроразпределителни мрежи Запад“ с копие до Министерство на 

енергетиката, Комисия за енергийно и водно регулиране и Комисия за защита на 

потребителите, съгласно Приложение №1. 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА  

Предложение ДП-377/25.08.2022г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отдаване под наем на помещение №8 с площ от 17 кв. м., находящо 

в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 52218.530.279.1. 

 

С. Нунев: Заповядайте, г-н Кукенски. 

  

 Инж. Т. Кукенски: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 
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Община Априлци е собственик на Помещение № 8 от 17 кв. м. /офис/, находящо се в 

самостоятелен обект в сграда с идентификатор 52218.530.279.1 с предназначение “За 

културна и обществена дейност” - /втори етаж на бившия “Битов комбинат”/, със 

застроена площ от 114 кв. м., по КККР на град Априлци, кв. Център, актувано с АЧОС 

№ 221/21.03.2011 г. 

В Общинска администрация Априлци постъпи Писмо с вх. № 1330 от 23.08.2022 
г. от Тихомир Стаменов за отдаване под наем на помещение №8 в сграда с 
идентификатор 52218.530.279.1, находящо на втори етаж за срок от 1 година. Става 
дума за бившия офис на кадастъра.  

 С. Нунев: Имате ли предложения, изказвания, въпроси? В режим на гласуване 

сме, гласуването е поименно, Предложение ДП-377/25.08.2022г. от инж. Тихомир 

Кукенски – кмет на община Априлци, относно Отдаване под наем на помещение №8 с 

площ от 17 кв. м., находящо в самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

52218.530.279.1: 

 

Даниела Петкова – „за”  

Деница Николова – „за” 

Иван Якимов – „за“  

Младен Колев – „за” 

Начо Начев – „за“ 

Пепа Колева – „за” 

Петко Павлов – „за” 

Стелиян Нунев – „за” 

Събчо Лалев – „за” 

Тотю Ненов – „за”  

 

 Гласували общо 10 общински съветници 

10      „за” 

  0      „против” 

                                                                   0     „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване ОбС  взе следното РЕШЕНИЕ №479 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация, чл. 14, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Закона за общинската 

собственост и чл. 19, ал. 1, ал. 2 и ал. 3 от Наредба за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с общинско имущество, Общински съвет – Априлци 

 
РЕШИ: 

  

1.  Да бъде отдадено под наем чрез публичен търг с явно наддаване 
помещение № 8 от 17 кв. м. /офис/, находящо се в самостоятелен обект в сграда с 
идентификатор 52218.530.279.1.2 с предназначение “За културна и обществена 
дейност”. 

2. Възлага на Кмета на общината да проведе публичен търг с явно 
наддаване и сключи договор за отдаване под наем със спечелилия публичният 
търг участник. 

3. Одобрява Доклад за извършена пазарна оценка на наем от „Ай Си трейд 
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консулт“ ЕООД - гр. Ловеч. 

4. Определя минимална начална месечна тръжна наемна цена в размер 84, 
80 лева без ДДС. 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА 

Изказвания, питания, становища и предложения на граждани. 

  

 С. Нунев: Имате ли изказвания, питания, становища или предложения?  Няма. 

 

С. Нунев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието! 

   

 

Стелиян Нунев 

Председател 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


